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Minnesanteckningar från styrgruppens årsmöte med Oxunda Vattensamverkan 

Tid: 2022-02-23, 13:00–16:00 Plats: Distansmöte via Microsoft Teams  

 

Närvarande från styrgruppen: 
Jonas Riedel, Sollentuna (ordförande) 

Ray Idemark, Vallentuna (ledamot) 

Mathias Lasu, Vallentuna (ersättare) 

Johan Algernon, Täby (ledamot) 

Mats Nordström, Täby (ersättare) 

Åke Roth, Upplands Väsby (ledamot) 

Andres Veide, Upplands Väsby (ersättare) 

Gill Brodin, Sigtuna (ledamot) 

Abir Karademir, Sigtuna (ersättare) 

 

 

Ej närvarande från styrgruppen: 

Åsa Söderbergh, Sollentuna (ersättare) 

Marcus Gry, Järfälla (ledamot) 

Andreas Fogeby, Järfälla (ersättare) 

Joakim Pansar, Länsstyrelsen 

Sofia Kling, Calluna 

 

 
Övriga: 

Ulf Lindqvist, Naturvatten 

Sara Andersson, Calluna 

 

Närvarande från ledningsgruppen: 
Björn Johansson, Sigtuna vatten 

Oskar Johansson, Sigtuna vatten  

Tomas Ragnell, Täby 

Towe Holmborn, Sollentuna  

Raheleh Joorabechi, Sollentuna 

Josefine Malmborg, Sollentuna Energi och Miljö AB 

Louise Andersson, Upplands Väsby 

Silje Handeland, Upplands Väsby 

Frida Hellblom, Vallentuna                                                         

Erik Palmfjord Smit, Roslagsvatten 

 

Ej närvarande från ledningsgruppen: 
Babette Marklund, Järfälla 

Andreas Jacobs, Täby 

Ann Wahlström, Vallentuna  

Jurgita Paknia, Roslagsvatten 

Vendy Lymeus, Roslagsvatten 

Dagordning  

1. Presentation av styrgrupp och ledningsgrupp 

Jonas Riedel hälsade samtliga välkomna. Presentation av styrgrupp och 

ledningsgrupp.  

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av justeringsperson (justering sker via mejl) 

Andres Veide valdes till justerare. Godkännande av minnesanteckningar sker via 

mejl. Raheleh Joorabechi valdes till sekreterare. 

 

4. Presentation miljöövervakningen 2021 – Naturvatten  

Ulf Lindqvist från Naturvatten AB presenterade 2021 års miljöövervakning.  

 

5. Presentation av ny miljökonsult – Calluna 

Sara Andersson presenterade företaget och uppdraget. Sofia kling är 

projektledare. 

 

6. Föregående minnesanteckningar (2021-11-17) 
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Föregående minnesanteckningar (2021-11-17) godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

7. Godkännande av verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för 

2021 

Verksamhetsberättelse och årsredovisning för 2021 presenterades. Resultatet 

från 2021 blev ett överskott på 1 549 317 kr, vilket överförs till 2022 års budget. 

Verksamhetsberättelsen och årsredovisningen för år 2021 godkändes och lades 

till handlingarna. 

 

8. Antagande av verksamhetsplan och budget för 2022Verksamhetsplan och 

budget 2022 

 

Verksamhetsplan och budget för 2022 presenterades. Den totala ekonomiska 

ramen för 2022 är 2 478 780kr. Budgeterad utgående balans efter år 2022 är ett 

överskott om 525 780kr.  

Beslut: Styrgruppen godkänner föreslagen verksamhetsplan och budget för år 

2022.  

 

9. Aktuellt från kommunerna 

Vallentuna:  

 

Åtgärder i tillrinnande vatten till Vallentunasjön under 2022: 

- Projektering av tvåstegsdike i Snapptunaån (biflöde till Ormstaån) 

- Försök att avskilja sediment i returvattnet från sjövärmeverket i Vallentuna 

centrum. Projektet har fått 330 000 kr i bidrag från LOVA.  

  

Åtgärder i Vallentunasjön under 2022: 

- Reduktionsfiske fortsätter och vi avser att ta upp 10 000 kg – 15 000 kg vitfisk 

under 2022 med bottengarnsfiske. 

- Miljöövervakning med avseende på vattenkemiska parametrar. 

- Lågflödesmuddring i sjöns djuphåla. 

  

Tillrinnande vatten, våtmarksparken, norr om Kyrkviken vid Ormstaåns utlopp i 

Vallentunasjön. Den kommer att börja anläggas under hösten 2022. 

 

Täby: 

 Fortsättning av arbete med lågflödesmuddrings av Vallentunasjön. 

 Fortsättning av arbete med vandringshinder i Hagby-ån. 

 Pågående dagvatten projekt. 

 

Järfälla: 

- 

 

Upplands Väsby: 

 Rekrytering pågår.  
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 I Väsby ån arbetar man utifrån gällande miljödom när man öppnar upp 

kulverteringen. 

 PCB- projektet i Oxundasjön pågår.  

 Arbetar med att ta fram klimatanpassningsplan. 

 

Sigtuna: 

 Fortsatt exploatering vid Arlandastad  

 Exploatering av industrimark i Rosersberg 

 Håller på att ta fram åtgärdsmål för dagvattenhantering i samband med 

bygglov  

 

Sollentuna: 

 Bottenbehandlingen av Norrviken för att åtgärda internbelastningen har 

avslutats. Under juni månad kommer projektet slut-rapport.  

 Håller på att ta fram informationsbrev gällande fritidsbåtars påverkan på 

Norrviken samt tips om. 

 Skötsel av strandtomt.  

 Tar fram ny avtalsmall för lägenhetsarrende för bryggor på kommunal 

mark runt Norrviken (och Edsviken) 

 Sollentunas gamla brandstation (som ligger i Norrvikens ARO har 

flyttats ur. Markundersökningar pågår inför ny 

markanvändning/verksamhet. PFAS-föroreningar har noterats. 

Kommande marksanering är trolig. Även tömning av dagvattendam 

(Svartbäcksdammen) kommer göras i samband med saneringsinsatser. 

 Jobbar med att uppdatera belastningsanalysen för Ravalen. I samband 

med exploatering av Södra Häggvik utreder man möjligheterna att leda 

vatten till Ravalen istället för till Edsviken. 

 Håller på att ta fram en plan för prioritering av åtgärder för att undvika 

översvämning vid skyfall. 

 

Lst: 

-   

 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

11. Nästkommande styrgruppsmöten 

Styrgruppsmöte 18/5 kl. 13-16 

Styrgruppsmöte 28/9 Kl. 13-16 

Styrgruppsmöte 7/12 kl. 13-16 

 

 

Bilagor: 

Verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning 2021_20220127 

Verksamhetsplan och budget 2022_20220207 


